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Zápis ze zasedání  Rady  ÚOCHB AV ČR, v.v.i.

Datum:  5. března 2010

Přítomni:  Jan Konvalinka, Tomáš Kraus, Lubomír Rulíšek, Jitka Moravcová,  Jana Hodačová, Miloš 
Buděšínský, Irena Valterová  

Omluveni: Antonín Holý, Hana Sychrová

Hosté:  Zdeněk Havlas, Božena Petschová, Iva Pichová, Jiří Špička

Metodická rada: Pavel Hobza, Michal Hocek, Michael Mareš, Josef Cvačka

Program:

1. Zpráva o průběhu rekonstrukce areálu ÚOCHB AV ČR (příprava rekonstrukce budovy C, 
výstavba budovy B a rekonstrukce objektu Papírenská)

2. Servisní a vědecko-servisní týmy na ÚOCHB:  metody evaluace a financování (pokračování 
diskuse)

3. Základní vybavení laboratoří na ÚOCHB (posouzení návrhu Metodické rady ÚOCHB)

4. Organizační změny ve fungování THS na ÚOCHB v souvislosti s nástupem nového vedoucího 
pracovníka a rozdělením kompetencí

5. Různé

Zápis:

Aklamací  byl  jednomyslně  schválen  zápis  ze  zasedání  RI  dne  4.2.  2010  a  program  schůze 
s upraveným pořadím projednávaných bodů (přesun bodu 4 na začátek zasedání). 

Ad 4) Dr. Havlas představil nového vedoucího Technicko-správního útvaru, pana Bc. Tomáše Němce, 
a  (zatím  předběžné)  schéma  nového  uspořádání  a  kompetencí  v rámci  Technicko-hospodářské 
správy ÚOCHB.

Ad  1)  Dr.  Havlas a  ing.  Špička informovali  Radu  o  průběhu  rekonstrukčních  prací  v areálu: 
a) V současné  době  existuje  příslib  kompetentního  úřadu,  že  stavební  povolení  na  rekonstrukci 
budovy C bude vydáno 15. března t.r. V nejbližší době pak bude vyhlášen tendr a pokud proběhne 
bez komplikací a průtahů, bude na přelomu května a června s vítězem tendru podepsána smlouva. 
Vedení ústavu ujistilo Radu, že přesun osazenstva z budovy C do nových laboratoří bude do této doby 
zajištěn; b) v případě výstavby budovy B vedení ústavu stále počítá se zahájením stavby na přelomu 
roku 2010/2011. Klíčovým problémem zůstává vyřešení otázky garáží. V jednání s Útvarem územního 
rozvoje je možnost společné výstavby garáží s fy Geosan na náměstí Interbrigády, jsou však hledána 
i případná alternativní  řešení;  c)  pokud jde o objekt Papírenská,  pro druhou z plánovaných hal  je 
připravována dokumentace pro územní rozhodnutí, ne zcela vyřešena je též otázka okolních pozemků 
(zatím stále patří Knihovně AV ČR a jsou zatíženy nedořešenými restitučními nároky). 

Usnesení: Rada vzala na vědomí informace o stavu rekonstrukce a výstavby areálu a požádala pana 
Bc.  Němce o vypracování  detailní  zprávy o  stavu prací  a  výhledech objektu  Papírenská a  o  její 
prezentaci na příštím zasedání RI.

Ad 2) Rada po diskusi doporučila přesunout tento bod na další zasedání, a požádala vedení ústavu 
o analýzu využití a provozních nákladů vědecko-servisních a servisních týmů (včetně poloprovozu) na 
příštím zasedání Rady.

Ad 3)  Rada po široké diskusi a projednání připomínek členů k návrhu Metodické rady na základní 
vybavení laboratoří dospěla k závěru, že návrh bude vhodné vrátit Metodické radě k dopracování.
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Usnesení: RI doporučuje Metodické radě zahrnout do dopracovaného návrhu zodpovězení zejména 
dvou otázek: (i) Jak počítat nárokové vybavení pro stávající laboratoře a (ii) jak stanovit amortizaci 
přístrojů a vybavení?

Ad 5)  

• Rada  doporučuje  vedení  ÚOCHB  zahájit  jednání  s a)  Českou  společností  pro  biochemii 
a molekulární biologii (ČSBMB) a b) Českou společností chemickou o případném kolektivním 
členství ÚOCHB.

• Rada po diskusi o způsobu evaluace vybraných týmů doporučuje, aby presentace výsledků 
evaluovaných  skupin  byla  přístupná  i  zájemcům z řad  zaměstnanců  ústavu  (5  hlasů pro, 
2 hlasy proti).

• Rada  doporučuje  pro  výběr  (hlasováním  per  rollam)  zvaných  řečníků  zařadit  navržené 
kandidáty do třech kategorii: 1. určitě pozvat, 2. nemám nic proti, 3. určitě ne. Tajemník Rady 
připraví a rozešle relevantní podklady, t.j. a) seznam již dojednaných zvaných přednášek pro 
rok 2010, b) doplnění již rozeslaného návrhu kandidátů o podklady dalších třech kandidátů, 
c) celkový seznam všech 21 kandidátů a d) tabulky pro zařazení do jednotlivých kategorií.

• Rada bere na vědomí informaci vedení o návštěvě předsedy dolní komory parlamentu ČR 
pana M. Vlčka na ústavu .

• Rada by ráda v souvislosti s ukončením funkce vedoucího týmu panu profesorovi A. Holému 
vyjádřila poděkování za jeho celoživotní vynikající práci pro ústav a českou vědu.

Příští zasedání Rady ÚOCHB se koná ve čtvrtek, 8. dubna v 8:30 hod.

Zapsal: B. Koutek,

Schválil: J. Konvalinka, předseda Rady ÚOCHB


